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Kommunstyrelseförvaltningen  

 

  

Tillgänglighetsråd samt gemensam diskussion seniorrådet (se 

bilaga) 
 

Tid Torsdagen den 29 februari 2024, kl 09:00- 10:00. 

 

Plats Kommunkontoret, sammanträdesrum A. 

 

Närvarande Andreas Kissner (KD), ordförande 

Ingrid Gisselsson, HRF Bollnäs-Ovanåker 

 Curt Farén, Hjärt-lung Bollnäs- Ovanåker 

Oliver Sundström, FUB Voxnadalen 

Anna Svedäng, nämndsekreterare 

 

Ej närvarande Parkinsonförbundet 

 Synskadades riksförbund 

 Astma- och allergiförbundet 

 Neuro Södra Hälsingland 

 

Justerare:   Curt Farén 

 

 

§ 1 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2 Genomgång av föregående mötesprotokoll 

Läggs till handlingarna. 

 
§ 3 Svar på frågor från föregående råd 

På mötet den 23 november lämnade Ingrid Gisselsson in en artikel angående 

textade kommunfullmäktigemöten för att höra om det var av intresse för 

kommunen. Kommunikationschef Ulrica Leandersson svarar:  

I sändningen som man kan se i efterhand kommer vi att ha textning 

förhoppningsvis redan från nästa kommunfullmäktigemöte. Det är lagkrav 

(DOS-lagen) att om man sparar en inspelning mer än 14 dagar så måste 

den textas i efterhand. De system för textning som vi har tittat på har inte 

haft realtidstextning alternativt inte en tillräckligt bra realtidstextning. Vi 

vill kunna granska textningen innan den publiceras för att minska risken för 

felaktigheter.  

 
§ 4 Information från kommunstyrelsen 

Andreas Kissner rapporterar följande från kommunstyrelsen: 

- Kommunstyrelsen har valts till ny krisledningsnämnd.  

- Program för Ovanåkers kommuns krisberedskap är antaget av 

Kommunfullmäktige.  

- Kommunstyrelsen reglemente har reviderats i samband med att 

kommunen har återtagit vissa delar av de angelägenheter 
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Kommunalförbundet Hälsingland (KFH) tidigare ansvarade för gällande 

kris- och säkerhetsarbete. Planen är att återta ytterligare vissa delar från 

KFH så att KFH endast fokuserar på räddningstjänsten, vilket kommer 

leda till en utökning av miljö- och byggförvaltningen.  

- Årsredovisning för 2023. Kommunstyrelse gör ett resultat på -96,7 

miljoner vilket ger ett överskott mot budget med ca 4,6 miljoner. Inför 

2024 har kommunen ett samarbete med arbetsförmedlingen där de 

skjuter in medel för att personer som står långt från arbetsmarknaden ska 

få hjälp genom en bred kompetensgrupp.  

- Investeringsärenden. 

- Erbjudande om medlemskap i MatVärden som är en förening som 

jobbar med självförsörjning. Kommunstyrelsen beslutade att kommunen 

inte ska gå med i föreningen i år, utan betala ut ett bidrag till på 11 700 

kr i stället. 

 

§ 5 Genomgång av reglemente 

Vid föregående möte fick rådet lämna synpunkter på förslaget till nytt 

reglemente. Denna gång presenteras ett reviderat reglemente där rådets 

synpunkter har tagits med. Förslaget på reglemente ska skickas till 

kommunstyrelsen för beslut.  

 

§ 6 Frågor till nästa råd 

Ingrid Gisselsson, HRF undrar om det finns hörselslinga i kommunhuset. En 

mobil variant har funnits sedan tidigare.  

 

Ingrid Gisselsson undrar vad det är för ljudnivåer i kommunens 

skolmatsalar. Hon skulle vilja veta vad det finns för regler kring ljudnivåer i 

skolmatsalar och vilka mätningar som görs.   

 

 

Justeras  

 

 
Datum:   Datum: 

 

 

 

       
Andreas Kissner   Curt Farén 
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Bilaga 

 

Efter avslutat möte hölls en gemensam diskussion med seniorrådet om en 

eventuell sammanslagning av seniorrådet och pensionärsrådet. Synpunkter 

som kom fram var följande: 

- Vid en eventuell sammanslagning behöver mötestiden förlängas.  

- Det blir många mötesdeltagare på en och samma gång och svårt för alla 

att få plats.  

- Väljer man att inte slå ihop råden kan man vid behov ha gemensamma 

träffar, så som detta tillfälle, för att diskutera gemensamma frågor.  

- Man kan informera om de olika råden för varandra.  

- Tillgänglighetsrådets frågor kan eventuellt tappas bort i seniorrådets 

möten i och med att medlemmarnas i tillgänglighetsrådet är färre. Men 

det borde man kunna få till, så att alla kan komma till tals.  

Efter en stunds diskussion kom deltagarna fram till att de vill fortsätta att ha 

råden uppdelade.  

 

  

 

  

 


